
Verslag 2de vergadering Gebiedstafel 
Windpark Midden-Betuwe 
 
 

project Gebiedstafel Windpark Midden-Betuwe 
datum  8 februari 2021 
plaats Microsoft Teams,  

aanwezig Arjan Brons (AB), Henk de Hartog (HH), 
Alex de Meijer (AM), Gerlo Hobbenschot 
(GH), Gert-Jan van Ingen (GI), Henk in ’t 
Hout (HH), Frank Hoiting (FH), Bob Leijdes 
(BL), Eric Kiers (EK), Jarco Hooimeijer 
(JH), Johan Turk (JT), Jan Versteeg (JV), 
Wieger van der Spek (WS), Jaco van de 
Werfhorst (JW), Bertus Vooijs (BV), Wim 
van Beuzekom (WB) 

afwezig Wijnand Veens (WV)  
bijlagen - 

 
 
 
a. Opening door voorzitter 
Voorzitter Gert-Jan van Ingen opent om 20:00 uur de vergadering.  
 
b. Vaststellen verslag eerste bijeenkomst 11 januari 
Het verslag wordt ongewijzigd door de vergadering vastgesteld. 
 
c. Presentatie over project windpark Midden-Betuwe door Bosch & Van Rijn, 
adviesbureau voor windenergie 
Steven Velthuijsen van ingenieursbureau Bosch & van Rijn geeft een presentatie over het 
ruimtelijk kader van windpark Midden-Betuwe. De presentatie is toegevoegd aan dit 
verslag. De presentatie is opgebouwd uit drie delen. 
Deel 1: welke mogelijkheden voor windenergie zijn er binnen het aangewezen 
zoekgebied?   
Deel 2: hoe zit de vergunningenprocedure voor het windpark in elkaar? 
Deel 3: hoe ziet de projectplanning er (globaal) uit en wat is de impact wanneer mijlpalen 
niet op tijd worden gehaald? 
 
d. WVTTK / Rondvraag 
Gert-Jan van Ingen vraagt om aandacht voor de communicatie uit Gebiedstafel. 
De voorzitter vraagt om een plan waarmee helder wordt hoe de communicatie door 
verschillende betrokken partijen wordt ingericht.  
 
Het aanbod is om dit actieplan in de derde Gebiedstafel aan de orde te hebben.    
 
 



Eric Kiers pleit voor het voorkomen van ruis in de communicatie.  
Voorzitter stelt dat het een goed idee om de presentatie van de tweede Gebiedstafel zo 
snel mogelijk te delen. De secretaris zegt toe dat het verslag van de tweede Gebiedstafel 
(inclusief presentatie Bosch & van Rijn) uiterlijk 13 februari wordt toegestuurd. 
 
Wieger van der Spek vraagt om informatie over participatie en communicatie. 
De initiatiefnemers zeggen toe om in de derde Gebiedstafel het participatieplan te 
presenteren.    
 
Jaco van de Werfhorst vraagt wat de status is van het participatieplan?  
Frank Hoitink zegt dat het huidige plan een raamwerkplan is. Er gaat sprake zijn van een 
verdere invulling en detaillering. Hier wordt de Gebiedstafel bij betrokken. 
 
Wieger van der Spek vraagt wat de flyeractie voor het Bewonersplatform heeft 
opgeleverd? 
Eric Kiers zegt dat 100 leden (actief en passief) zich inmiddels hebben verbonden aan het 
Bewonersplatform.  
 
Afspraken: 
 
nr. onderwerp wie tijd status 
01     
02     
03     

 
 
Volgende vergadering: 8 maart om 20.00 uur (via Teams) 


